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Hoi collega’s,

lk heb er een verhaal van gemaakt, zie onderstaand. Is dit akkoord zo? Dan leg ik het voor aan de bestuurders.

Door de commotie die is ontstaan tussen voor- en tegenstanders in het gebied, hebben we ervoor gekozen om met

betrokkenen in gesprek te gaan. Als waterschap betreuren we de situatie. Zoals ook bij andere casussen hebben we bij
de Faunabeheereenheid een Plan van Aanpak ingediend, waarin we hebben laten zien op welke wijze we de

escalatieladder uit het Faunabeheerplan Bever hebben doorlopen. Inmiddels hebben we een ontheffing gekregen van

de FBE en de Provincie Limburg.

Escalatieladder

De boven- en middenloop van de Holsterbeek is aangewezen als niet-kansrijk bevergebied. Dit betekent dat de bever er

welkom is, maar dat er bij schade ingegrepen mag worden. Dit ingrijpen gebeurt volgens de zogenaamde escalatieladder

uit het FBP; een ingrijpendere maatregel mag pas worden ingezet als een minder ingrijpende maatregel niet (meer)
werkt of niet meer in redelijkheid verlangd kan worden.

Met vriendelijke groet,

0
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van EE @ «te rscheplimburg.nl>

Verzonden: donderdag 30 november 2023 15:36

Aan: @waterschaplimburg.nl>;
5.1.2e

@waterschaplimburg.nl>
CC @waterschaplimburg.nl>

Onderwerp: RE: Bevervragen Holsterbeek

Wat mij betreft hebben we het afschot alleen stilgelegd vanwege de oproer in de streek. We hebben vertrouwen in ons

beverbeheer (en de controle door de groene brigade). Zou ik niet noemen....

Met vriendelijke groet,
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Verzonden: rrr30 november 2023 15:22

Aang 5.1.2e @waterschaplimburg.nl>;IEEE oc cheolimburs.nl>

cc: 5.1.2e @waterschaplimburg.nl>

Onderwerp: RE: Bevervragen Holsterbeek

Wellicht ten overvloede maar met onderste trede wordt laatste trede bedoeld, gezien het een ladder betreft zou onderste wellicht

verwarring kunnen scheppen.

En we maken ook pas op de plaats omdat we het handhavingsverzoek zien aankomen nietwaar? Gemakkelijker/verstamdiger om

even te wachten met het werk tot alle lichten inderdaad op groen staan dan om het werk halverwege stil te leggen.

Met vriendelijke groet,

waterschap

\\ limburg

met de omgeving, voor de omgeving
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Van 5.1.2e @waterschaplimburg.nl>

Verzonden: donderdag 30 november 2023 15:03

@waterschaplimburg.nl>
CC: @waterschaplimburg.nl>;TEE: scholimburs.nl>

Onderwerp: RE: Bevervragen Holsterbeek

voi IEEE
Zie hieronder in groen.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e
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Bd Ja, ik meld me aan voor e-mails op maat

van EE = cschaoimbue n>
Verzonden: dinsdag 28 november 2023 16:38

Aan IEE 2 te schaplim burg.nl>
Onderwerp: Bevervragen

HolEARA

Hieronder de vragen van de journalist over de bever in St. Odiliénberg.

We hebben nog contact.

1. Klopt het dat WL besloten heeft om pas op de plaats te maken in dit dossier? Dus met afschot?

Ja, dat klopt. Het beverbeheer (dammen verlagen) zetten we wel voort, maar het afschot hebben we tot nader order

stilgelegd. Het kan namelijk een gevaarlijke situatie opleveren als er voor- en tegenstanders van de bever in het plangebied

zijn. Daar is niemand bij gebaad. Vandaar dat we ervoor kiezen om in gesprek te gaan met betrokkenen.

@ Mado: hiermee geef je dus toe dat we afschot willen uitvoeren. lets wat we normaal niet prijsgeven, maar wat hier moeilijk

onder de radar kan worden gehouden.

2. Moeten we verder nog iets onderzoeken?

Nee, wat mij betreft niet. We zien het handhavingsverzoek van de Provincie met vertrouwen tegemoet. Afgelopen maandag

hebben en ik een gesprek gehad samen met [EESmet de Partij van de Dieren. Hierna hebben we (op verzoek van

) een afspraak gemaakt met de tegenstanders van afschot om ter plaatse in het veld samen de

(on)mogelijkheden te bespreken.

3. Op welke gronden hebben wij een ontheffing gevraagd en verleend gekregen?

We hebben bij de Faunabeheereenheid een Plan van Aanpak ingediend, waarin we hebben laten zien op welke wijze we de

escalatieladder uit het Faunabeheerplan Bever hebben doorlopen. Hierop hebben we van de FBE en de Provincie Limburg

groen licht gekregen voor afschot.

4. Wat houdt in deze de escalatieladder in?

De boven- en middenloop van de Holsterbeek is aangewezen als niet-kansrijk bevergebied. Dit betekent dat de bever er

welkom is, maar dat er bij schade ingegrepen mag worden. Dit ingrijpen gebeurt volgens de zogenaamde escalatieladder uit

het FBP; een ingrijpendere maatregel mag pas worden ingezet als een minder ingrijpende maatregel niet (meer) werkt of

niet meer in redelijkheid verlangd kan worden. De onderste trede van de ladder is het doden van (een aantal) dieren in het

territorium. Deze trede is voor de Holsterbeek bereikt.

Met vriendelijke groet,

+3 5.1.2e
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